

## Leo Paper Group Finance Limited 利奧紙品集團財務有限公司

- Outstanding Award for Green and Sustainable Loan Issuer (Printing & Communication Industry)
  - Visionary Green Loan Framework

傑出綠色和可持續貸款發行機構(印刷傳訊行業)

- 卓越遠見綠色貸款框架

Leo Paper Group was established in 1982 as a traditional printing company. Now it has grown into a leading global printing communications company, providing customers with one-stop products and service solutions. In the past 40 years, Leo has adhered to six core values, including Quality, People, Ethics, Community, Environment, and Relationships, which was recognized by customers, industry and the society. In 2021, Leo has further committed nine 5-year targets in environmental protection and CSR including the below:-

REDUCE: VOC emission, hazardous waste,

carbon emissions, water consumption

and plastic materials

**INCREASE:** green products, green materials,

paper components and beneficiaries

of social services

In the past 10 years, Leo has invested more than HKD 400 million in green projects. Since 2018, Leo has obtained the certification of the Hong Kong Quality Assurance Agency and signed a Green Financing Program with leading banks in the region. In 2021, Leo has completed the 3rd Green Financing program, with the total amount of HKD 1.15 billion.

In the next 5 years, Leo will make every effort to build a green factory, to achieve the country's carbon reduction and environmental protection goals, and to build a safer environment for Leonians and the community.

利奥紙品集團成立於1982年,從一家傳統印刷公司發展成今天的環球印刷通訊集團,為客戶提供一站式的產品及服務方案,在過去40年,利奥堅持著品質、人本、道德、社群、環境、關係等六大核心價值,得到客戶、業界及社會的認可。在2021年,利奧進一步確立了9項環保和社會責任的5年目標,內容包括:

减少: VOC排放、危廢、碳排放、用水及塑膠物料;

**增加:** 綠色產品、綠色物料、紙質配件及社會服務受益 人數

在過去10年,利奧投放了超過4億港元在環保專項上。從2018年起,利奧通過了香港品質保證局的認證,與本地大型銀行簽署了綠色融資計劃。於2021年,利奧完成了第3次綠色融資計劃,合計綠色融資金額達11.5億港元。

在未來5年,利奧會全力建立綠色 工廠,達成國家的減碳及環保目標,並為利奧人及社區建立更安 全的環境。



## Outstanding Leader 傑出領袖



**King Lai** is the CFO & Group Director of Leo Paper Group who oversees the Group's Finance & Audit Department, Legal Team, the human resources and administration in Hong Kong, and the Managing Director of Leo United, one of the packaging businesses of the Group, responsible for production,

sales and business development. In 2020, Mr. Lai was appointed as Chancellor of Jiangmen Astros Vocational and Technical School (江門雅圖仕職業技術學校).

King Lai initiated the Green Finance approach in the organization. In 2018, Leo Paper Group became the first private company in Hong Kong to obtain green finance certification from the HKQAA and completed the 1st green loan project with 7 major banks in the region. In 2019 and 2021, Leo completed the 2nd and the 3rd Green Finance Projects respectively. Altogether, Leo has been secured total amount of HKD1.15 billion Green Loan. All in all, these demonstrated that King Lai is not only a fast goer in Green Finance, but also committed to enhance Green and Sustainable development in long run.

Apart from his full time job, King also takes up numerous roles in public services, to name a few as the following:-

- Vice Chairman of Hong Kong Printers Association (HKPA)
- · Chairman of Sustainability Committee, HKPA
- Executive Committee Member and Volunteer Treasurer of the Graphic Arts Association of Hong Kong (GAAHK)
- Executive Committee Member of the Institute of Print-media Professionals (IPP)
- Convener of Vocational Professional Education & Training Committee of Print Media and Publishing Training Board, VTC
- Committee Member in the World Print & Communication Forum (WPCF), the only delegate from HK.

黎景隆是現任利奧紙品集團(香港)有限公司的執行董事及首席財務官,負責管理集團財務與審計部、法律事務組、人資科(香港)等;並同時兼任包裝業務單位利聯公司的董事總經理,管理生產、營銷及開拓新業務市場等事務。於2020年,他被任命為江門雅圖仕職業技術學校校董及校監。

黎先生致力推動集團的綠色融資項目及可持續發展事業。於2018年,利奧成為香港首間私人企業獲得香港品質保證局綠色金融認證,並與七間大型銀行完成綠色融資項目,隨後於2019年及2020年分別完成第二及第三次綠色融資項目,合共貸款總額11.5億港元。黎先生不但是綠色融資的先驅者,並且致力於公司的綠色及可持續發展。

在商務工作以外,黎景隆亦同時擔任多個公職事務, 包括:

- 香港印刷業商會副會長(自2017年~現在)
- · 香港印刷業商會轄下之可持續發展委員會主席(自 2021年)
- 香港印藝學會執行委員會成員(自2017年~現在)
- 香港印藝學會義務司庫(自2021年)
- 印刷媒體專業人員協會 (IPP) 執行委員會委員 (自 2021年)
- 印刷媒體及出版業訓練委員會委員(自2021年)
- ・ 世界印刷及傳播論壇 (WPCF) 成員 (香港唯一代表) (自2021年)
- 曾經擔任武漢大學客席教授及印刷媒體專業人員協會 (IPP) 院士等職銜